
 

 

 

 

  

 

 Referat fra ordinær generalforsamling tirsdag 23. april 2024 

  Mødet blev afholdt på Lindegårdsskolen. 

   Fremmødt var 11 medlemmer  (inkl. 5 bestyrelsesmedlemmer). 

 

1. Valgt af dirigent 

Torben Rønnebæk-Pedersen blev valgt.  

Dirigenten konstaterede, at indkaldelsen var gyldig jf. vedtægterne. 

 

Arbejdsdag bliver Lørdag d.7 september.  

Sankthansbål kl.21.00 (obs ½ time tidligere end hidtil) 

 

2. Formandens beretning  

Blev godkendt.  

 

3. Regnskab 

Kassereren gennemgik regnskabet, der blev godkendt.  

 

4. Budget 

Næste års budget blev vedtaget. Kontingentet er uændret 600 kr./år.  
 

5. Indkomne forslag 

Ingen 
 

6. Valg 

• Valgt til bestyrelsen blev: Leif Sillemann og Martin Ørgaard. 

• Valgt som bestyrelses suppleant blev: Rico Hviid Mortensen. 

• Valgt som revisorer blev: Yvonne Beicker og Bjarne Schleimann 

• Valgt som revisorsuppleanter blev: Rico Hviid Mortensen Havremarken7 
 

7. Eventuelt 

• Orientering om 2 års syn og indmelding af defekter ifm. nedgravning af fibernet. 

 

Der bliver en mailadresse, hvor medlemmer kan klage over dårlig genetablering efter 

nedgravning af fibernet.  Vi sender ud. 

 



 

 

 

8. Parkering af flere biler – foreningen henstiller til medlemmer om at være hensynsfulde. 

 

Klager skal rettes til kommunen (eller politi) 

          

             Ved Arbejdsdag: Kan man lave en liste ang. hvem laver kaffe, kage, saftevand og andet.? 

 

 

 

Referent:    Dirigent: 

 

_________________________  ________________________ 

Leif Sillemann        Torben Rønnebæk Pedersen 
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I forbindelse med Sct. Hansaften kan der henlægges tørt have- og hæk affald samt grene (ikke græs) på bålpladsen 

fra den 1. juni til den 19. juni. Foreningen vil som sædvanligt servere øl/vand/vin på bålpladsen.  

Bålet tændes ca. kl. 21:00.                    

 

Bestyrelsen     


